

# Supply Contract - 供应合同

No: SC-202702230140

Date: 09/02/2023

This contract executed and entered into this 09th day of February ,2023 **Between:**

**Saller - 卖方**



GUANG DONG LIANHAO SCIENCE & TECHNOLOGY LIGHTING CO.,LTD  
**Reference Name - 参考名称:** LHO  
广东联浩照明科技有限公司  
**Address - 地址:** 10th,Fuqing 5th Road,yongxin Industrial Zone ,henglan Town ,zhongshan City ,guangdong Province ,china  
地址:中山市横栏镇永兴工业区 ( 横东 ) 富庆五路10号A幢1楼、2楼、3楼、4楼、5楼之二、6楼  
**Contact Person - 联系人:**Mr.Hong  
**Website - 网址:**  
**Email - 电子邮件:** 2857805549@qq.com  
**Tel - 电话号码:** +86-18022010368

**Buyer - 买方**



MYGA TRADING LLC  
**Reference Name - 参考名称:** MYGA  
**Address - 地址:** Warehouse #1 100/1, 32C Um Ramool Dubai UAE  
**Contact Person - 联系人:** Echo Chan  
**Email - 电子邮件:** echo.c@atclighting.co  
**Tel - 电话号码:** 008615018796671

## Bank Account

The following is our account :

**Beneficiary:** HONGKONG LIANHAO TECHNOLOGY LIGHTING CO LIMITED  
**Bank Name:** Citiback(Hong kong)Limited  
**Bank Address:** 3/F,Citi Tower,One Bay East,83 Hoi Bun Road,Kwun Tong,Hong kong  
**Account Number:** 92695574  
**Swift Code:** CITIHKAX

## Supply Contract Summary

**Total Amount**  
**Total Volume**

¥ 199,850.00

10.61 m<sup>3</sup>



71594806

**Seller Signature & Stamp**

卖方签名和盖章

销售专用章

**Buyer Signature & Stamp**

买方签名和盖章



#	买家物品编号	图片	描述	数量	单价	数量/箱	箱子尺寸	体积	箱	总体积	总额
#	Buyer Item Number	Image	Description	QTY	Unit Price	QTY/CTN	CTN Size (cm)	CTN Volume	CTN	Total Volume	Amount
1	TLF0429		E-Series - Tala - Strip light Surface 5050SMD 30Pcs/1M 24Vdc Dimmable WiFi and Bluetooth Dimming "Tuya platform" 2.4watt/m RGB - 50Lumen/m - 0.5PF 100 - 240V IP 20 - Linear W10 x L10000 x H2mm White / FPCB (Body) - Warranty 2years Certified CB	1,000	¥85.7	20	L49 x W39 x H37	0.07m³	50	3.54m³	¥85700
2	TLF0428		E-Series - Tala - Strip light Surface 5050SMD 30Pcs/1M 12Vdc Dimmable WiFi and Bluetooth Dimming "Tuya platform" 4.8watt/m RGB - 80Lumen/m - 0.5PF 100 - 240V IP 20 - Linear W10 x L5000 x H2mm White / FPCB (Body) - Warranty 2years Certified CB	1,000	¥63.7	20	L49 x W39 x H37	0.07m³	50	3.54m³	¥63700
3	TLF0427		E-Series - Tala - Strip light Surface 5050SMD 30Pcs/1M 5Vdc Dimmable WiFi and Bluetooth Dimming "Tuya platform" 3watt/m RGB - 50Lumen/m - 0.5PF 100 - 240V IP 20 - Linear W10 x L2000 x H2mm White / FPCB (Body) - Warranty 2years Certified CB	1,000	¥50.45	20	L49 x W39 x H37	0.07m³	50	3.54m³	¥50450
Total				3,000					150	11 m³	¥199,850.00

Only One Hundred Ninety Nine Thousand Eight Hundred Fifty CNY

## terms & condition

### General

1. 转让和保密: 卖方无权转让本合同, 买、卖双方必须恪守合同约定, 不得对外揭露合同内容, 如有发生, 一方将追究另一方责任  
Transfer and confidentiality: the seller has no right to transfer this contract, the seller and buyer both sides must abide by the contract, shall not be foreign to expose the contract content, such as has occurred, a responsibility shall be investigated for the other party.
2. 本合同的交货产品为卖方根据买方提供的品牌进行生产, 卖方无权将其完工产品擅自销售给第三方。  
The goods of this contract products is seller produce according to the buyer's brand, the seller shall not be entitled to the finished product sales to a third party without authorization.

### Logistic

1. 出厂价, 在中山、江门、佛山装货的, 卖方送货发至买方指定地点。如果卖方需要单证退税, 则由卖方支付报关相关费用。  
EXW, for the goods which will load in Zhongshan, Jiangmen, Foshan, goods can send to buyer's assign location.  
If seller need tax refund, seller should pay custom declaration cost.

### Technical

1. 所有产品必须过CB和IECEE, 否则卖家承担相应的损失。卖家承担中国CB和IECEE的费用, 买家承担沙特那边CB和IECEE的费用  
All items should pass CB and IECEE, if can not pass CB and IECEE, Seller should take all the responsibility which cause by this. And Seller will responsible for all the cost which should pay in China for make CB and IECEE, Buyer will responsible for all the cost which should pay in Saudi Arabia for make CB and IECEE.
2. 卖方必须保证所送货品符合买方要求, 以认证书或封样的样品为标准保证产品质量。

**Seller Signature & Stamp**

卖方签名和盖章



**Buyer Signature & Stamp**

买家签名和盖章



71594806

Seller must make sure the goods matched with Buyer standard, the quality will base on contract and sealed sample.

3. 如返单 卖方不能未经买方确认更改任何原材料 如有更改 买方将有权不提货 卖方需返还相应订单的全额已付货款  
For repeat order, Seller can not change any material without Buyer's confirmation. If the components are updated, the seller will provide samples to the buyer for confirmation before production, if no, buyer will not pick up the goods and seller must return the full amount which already paid.

4. 光束角120度; IP65,工作温度:-10°C-40°C  
Beam angle:120°,IP20,Working Temperature:-10°C-40°C.

5. 线: 低压灯带用铜线  
Wire:12V strips use Aluminium Copper wire

6. 低压灯带材质:PVC+灯珠  
12V/24V/5V Material: PVC +LED

7. 低压标配--每卷灯带接一条前接线, 背面用3M胶  
Voltage strip standar configuration:one roll with one wire ,PCB back side with 3M tape.

8. 使用寿命15000小时  
Lifespan:15000H

9. 功率和流明误差范围5%以内  
Power and Lumen: Stable power and Lumen less than 5% tolerance

10. 三安芯片  
Chip:Sanan

11. 这些低压灯带带4针的插头, 另一端连接控制器, 已发图片  
The Strips should be connected to the 4 pins Plug,other side connect controller

#### Delivery & Payment

1. 交货期: 订单确认后30天  
Delivery time: 30days after confirm the order.

2. 付款方式: 出货前安排订单20%订金, 80%尾款见提单付款  
Deposit 20% deposit before shipment,80% balance pay against BL.

#### Production & Packaging

1. 产品不能有任何卖方信息或检验标志或中文  
Product can not have any seller's information or inspect mark or Chinese

2. 产品的各个部位及外箱彩盒等包装要保持洁净, 如果不洁必须返工  
Package and all part of product need keep clean, if not must rework.

3. 1%免费备品  
1% FOC spare part

4. 定制包装要求见右边表格  
Customize package requirement-Check another file

5. 12V静电袋要根据买方公司设计印刷并贴买方公司设计的产品标签  
12V Electrostatic bag need print as buyer's design and paste buyer's product label

**Seller Signature & Stamp**

卖方签名和盖章



**Buyer Signature & Stamp**

买家签名和盖章



71594806

- 6. 用买方公司设计的粉红色封箱胶封箱  
Sealing by pink tape which design by buyer, 12V strips product need print side mark on outer box.
- 7. 静电袋及彩盒的相应编号位置及参数打✓  
Electrostatic bag and Color box should mark✓ on relevant Item No and parameter
- 8. 用已确认塑料模具包装  
Pack with plastic mold
- 9. TLF0429 10米/卷 TLF0428 5米/卷 LTF0427 米/卷  
TLF0429 10m/roll  
TLF0428 5m/roll  
LTF0427 2m/roll

**Warranty & Inspection**

- 1. 产品验收: 买方在采用点数\称重\试组装\目测外观\仪器检测等方法检验, 如发现不符合合同规定或存在品质问题, 卖方需全额返还已付货款  
Product inspection:when Buyer inspect the goods by count/weight/try to assemble/visual appearance/Test by machine and so on. If find any part not meet the contract requirement or have quality problem, seller have to return full amount which already paid.
- 2. 质保年限2年 售后政策: 出货之日起, 超过3%的不良免费补备品(一卷中有一米不亮就是不良), 坏1m免费补一卷; 不良率超过订单10%(一卷中有一米不亮就是不良), 整批订单免费重新生产给买方, 卖方可以要求把货发回卖方工厂, 运费及产生的所有附加费用由卖方承担  
Warranty time 2years; After sale service policy: Start from the date of deliver, if the defective items reach 3% seller will replace the defective items (1m not light up from 1roll is defective), if 1m have problem seller will replace 1roll strips free of charge; if the defective rate more than 10% (1m not light up from 1roll is defective), Seller should replace whole batch order qty to buyer free of charge, if seller want to send back the strips, seller will bear all the shipping cost and other cost.
- 3. 每个12V袋子内放置一个保证卡; 贴一个蓝色防伪标  
Each 12V strips electrostatic bag and 220V color box all need put 1 pcs warranty card in it ,and sticker 1pcs hologarm label and 1pcs agent label on it.

**Spare Parts**

#	Spare Part Type	Item Number	Description	QTY
1	Item	TLF0427	E-Series - Tala - Strip light Surface 5050SMD 30Pcs/1M 5Vdc <b>Dimmable WiFi and Bluetooth Dimming "Tuya platform" 3watt/m RGB - 50Lumen/m - 0.5PF 100 - 240V IP 20 - Linear W10 x L2000 x H2mm White / FPCB (Body) - Warranty 2years</b> Certified CB	10
2	Item	TLF0428	E-Series - Tala - Strip light Surface 5050SMD 30Pcs/1M 12Vdc <b>Dimmable WiFi and Bluetooth Dimming "Tuya platform" 4.8watt/m RGB - 80Lumen/m - 0.5PF 100 - 240V IP 20 - Linear W10 x L5000 x H2mm White / FPCB (Body) - Warranty 2years</b> Certified CB	10
3	Item	TLF0429	E-Series - Tala - Strip light Surface 5050SMD 30Pcs/1M 24Vdc <b>Dimmable WiFi and Bluetooth Dimming "Tuya platform" 2.4watt/m RGB - 50Lumen/m - 0.5PF 100 - 240V IP 20 - Linear W10 x L10000 x H2mm White / FPCB (Body) - Warranty 2years</b> Certified CB	10
Total Quantity				30

--- The End---

